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Hyvää isänpäivää kaikille, 
 
Meillä oli viime viikolla ryhmien välisissä puhetta koululaisten eritystukipalveluista. 
Monet muistaa minun kyllä puhuneen asiasta, mutta koska se saattaa silti olla monelle myös hyvin vieras 
olen tehnyt asiasta teille selvitteen.  
Koululaisten tarpeet on ajankohtainen asia myös valtakunnanpolitiikassa, kuten opetusministeri Li 
Andersson viime viikolla toi esille. 
https://yle.fi/uutiset/3-11054780 
 
Aion lukea aloitteen huomenna. Mutta koska asia ei ole aivan yksinkertainen olen tehnyt liitteen 
aloitteeseen. 
Laitan sen teille hyvissä ajoin etukäteen. 
 
Olen koittanut saada teille euromääriä, mutta ne ovat vielä tulematta. 
Siitä huolimatta puhumme kevyistä, mutta hyvin merkittävistä rakenteista, joita meillä on oikeus toteuttaa 
oli Keusotea tai ei. 
 
Vastaan mielelläni lisäkysymyksiin. Olen nähnyt millaisia tuloksia parhaimmillaan ”Tuusulan mallilla” 
saadaan aikaiseksi, olen myös ollut siitä puhumassa LaPe-hankkeissa sekä Helsingin Psykiatriakeskuksella.  
Nähdään huomenna ja sovitaan sitten mitkä ryhmät allekirjoittavat aloitteen. 
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